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Närvarande styrelsen: Kjell-Åke Grubb, Bengt Karlsson, Kjell Eriksson, Kurt Högbom,  
Per Norbäck, Alf Wicksell, Lars Wiström, Anders Westin, Sören Ödmark. 

 
§ 5.1 

Ordförande Kjell-Åke Grubb hälsade välkommen och öppnade dagens sammanträde 
 

§ 5.2 
Till att justera dagens protokoll valdes Bengt Karlsson 
 

§ 5.3 
Protokollet från föregående möte godkändes och kunde läggas till handlingarna 
 

§ 5.4 
Resultat och balansrapporten, bil 1, föredrogs. Noterades att orsaken till att kontot 1920 (kartor) 
inte skrivits ned är att det sker vid bokslutet.  
Den ekonomiska rapporten godkändes för att läggas till handlingarna. 
    

§5.5 
Ny ägare till Loböle 1:47 är Anders Norbin. Han ansöker om att bli medlem och har för avsikt 
att jaga småvilt. Styrelsen godkände hans ansökan.  
 

§ 5.6 
Ordf informerade om att älgskötselplanen som beslutades vid förra mötet var inskickat. Han har 
sedan fått ett svarsmail där man efterfrågade ännu ett reviderat förslag. Eftersom ordf. 
anser att SSVVO har ”torrt på fötterna” på liggande förslag (3,1 älgar per 1000 ha 
dvs 58 älgar) så kommer ingen ytterligare revidering av älgskötselplanen att ske. 
Denna hållning godkändes enhälligt av styrelsen. 

§ 5.7 
Förslaget enl. bilaga 2 diskuterades och godkändes enhälligt. 
Ett uppföljningsmöte beslutades till den 23/10 kl 18:00 på Pålsgården. Då skall resultatet av  
jakten så långt summeras varefter eventuell en omfördelning mellan lagen kan ske.   
 

§ 5.8 
I bilagan 3 finns listat vilka jägare som är aktuella att fördela. Sammanställningar av jaktlagens 
medlemmar delades ut till varje lag med uppmaning om att jaktledarna kontrollerar och upp- 
daterar sina listor. Beslutades att de nya jägare som enligt bil. 3 framfört önskemål var de ville 
jaga får sina önskningar uppfyllda. Återstående Per Lindblom och Thomas Lind som placeras 
i Brattås jaktlag.  

§ 5.9 
Önskemål framfördes om att dokument för jaktupplåtelse också skall finnas som kortversion. 
Jakträttsbevisets mall skall ändras så att giltighetstiden är jaktåret 2017/18 dvs inte fram till 
höststämman. Informerades också om att en instruktion i hur man fyller i jakträttsbeviset via  
hemsidan nu finns införd. 

§5.10 
Ordf. informerade om att viltvårdsgruppen också hade möte samma kväll som styrelsemötet.  
Protokoll kommer senare att införas på hemsidan. 
Bengt tog upp kostnader runt reparation av en lerduvekastare. Han har kommit fram till att det  
blir lika dyrt att reparera som att köpa en ny. En ny kostar ca 4000 kr. Ärendet hänskjuts till  
viltvårdsgruppen för senare beslut i styrelsen. 
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§5.11 

Som tidigare beslutats bör ingen björnjakt förekomma om älgjakt samtidigt sker. 
Om man skall jaga björn skall vår kontaktman Martin Idh meddelas. Viktigt är också att 
samband sker med omgivande älgskötselområden. Notera att björnjakten går under  
Länsstyrelsen i Västernorrland. 
Ordförande rekommenderade också man skjutit björnpasset framför allt för ens egen skull. 
Beträffande kronvilt så finns det på våra marker men i begränsad omfattning.  
 
 
Ordförande tackade och avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet                        
 
 
Sören Ödmark   Bengt Karlsson 
Sekreterare   Justerare 
 
 
 
 
 
Bilagor. Ekonomisk rapport bil 1, fördelning älgar bil 2, fördelning jägare bilaga 3 
 

 
Övriga frågor 
Björnjakt 
Kronvilt 
 
 
 
 
 
 
Avslutning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


